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USA/EU: Bude to akýsi myšlienkový experiment, v ktorom pokúsim sa namodelovať dopady
dvoch udalostí, ktoré sa udiali približne v rovnakom čase. Menovite pôjde o oznámenie
toho, že Japonsko prestalo brať US$ ako rezervnú menu a oznámenie toho, že Bank of
America a Deutsche Bank skrachovali kvôli derivátom, ktoré držia mimo svoju súvahu.

Prečo tieto dve udalosti?

Japonsko predáva vo veľkom americké dlhopisy vo svojom držaní, ktorými doteraz kryl
svoju menu a pokles im síce spôsobuje isté problémy pri importe, ale export to nezasahuje
s tým, že pre Yen už majú vybrané iné krytie a je len otázka, že kedy svet postavia pred
hotovú vec. Dôvod, prečo predávajú US$ mi nie je presne jasný, ale jedným z faktorov je aj to, že
jedna veľká systematicky dôležitá japonská banka je plná derivátov (CDS-credit default swap-swap
na kreditné zlyhanie sú jednými z nich) a na ich bezpečnú likvidáciu a súčasné zabránenie kolapsu
japonského finančného systému je potrebné veľké množstvo US$ vo forme hotovosti (možno do toho
prirátať aj nákup nového krytia pre Yen).

Druhé oznámenie súvisí práve s týmto, totiž nie každý derivát je započítaný do súvahy bánk a
finančných inštitúcií, pričom ale vplyv na ich fungovanie je reálny (zmienené CDS sú
takýmito inštrumentami) a Bank of America a Deutsche bank sú ich plné, čo je problém
sám o sebe. Lenže pre veľkú časť derivátov platí to, že buď sú vyplácané v US$, alebo majú v
základoch US dlhopisy, a európske firmy, ktoré potrebujú ruský plyn a ruské suroviny, aby obišli
sankcie, Bruselu predávajú US$ a US dlhopisy. Inými slovami, Putin tým marcovým a aprílovým
oznamom de facto vykopol stoličku spod US$ a tento efekt umocnil oznam Saudov, že „rozmýšľajú“
nad tým, že začnú predávať ropu za čínske Yuany (rozmýšľajú tak silno, že majú už aj Yuanové
rezervy a tým sa nutne vynára otázka ako a prečo sa tam dostali a prečo by ich mali nakupovať).

Čo sa stane?

US$ prepadne pod čiernu zem spolu s akciovými a dlhopisovými trhmi, čo síce nezlikviduje globálny
finančný systém okamžite, ale výrazne obmedzí jeho funkčnosť v priebehu niekoľkých mesiacov. Toto
zas bude mať výrazný vplyv na dodávateľské siete, mimo iné aj na to, že výpadky dodávok sa zhoršia
a regály v obchodoch budú prázdnejšie. Toto v prípade ne-esenciálnych vecí ešte nie je taký problém,
ale keď začnú vypadávať aj esenciálne tovary vrátane potravín, tak peniaze na účte nebudú hrať
primárnu rolu a rast cien bude ešte horší s tým, že hotovosť bude hodnotnejšia než jej digitálny
proťajšok.

Približne v rovnakom čase, ako hyperinflačný krach US$, odohrá sa aj krach komodít,
drahých kovov a kryptomien čiastočne preto, lebo kontrolné mechanizmy vytvorené
bankárskou mafiou prestali fungovať a čiastočne tiež preto, aby vyhnali dav z alternatív k
volne tlačeným dlhovým menám riadiac sa heslom „ak zdochla naša koza, tak nech zdochne
aj susedova“, lebo zločinci v bielom golieri zorganizovali tento prepad a napokon čiastočne
aj preto, aby mohli začať hrať svoju zmodernizovanú starú hru s volne tlačeným CBDC
(digitálne meny vydávané centrálnymi bankami), lebo ide organizovaných zločincov so
sklonmi k megalománii. Preto hovorím o organizovaných zločincoch v bielom golieri, resp. o
bankárskej mafii, lebo nielenže prevádzkujú pyramídovú hru, ktorá sa tvári ako legitímny finančný
systém, ale aj kvôli tomu, že podvody a manipulácie na trhoch sú každodennou záležitosťou a oni sú
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takým či onakým spôsobom zapletení do ilegálnych aktivít ako je obchod s deťmi, ženami, orgánmi,
drogami, zbraňami atď (často ako investori a tí, ktorí perú špinavé peniaze) a organizujú tieto
aktivity nielen preto, lebo je to o niekoľko rádov ziskovejšie (poskytnutie hypoték, pôžičiek atď. v
žiadnom prípade nie sú také ziskové, ako ilegálne aktivity), ale aj ako spôsob vedenia boja voči
pracujúcej majorite. Keď to na nich praskne a poukáže na nich ako na jednu zo skupiny tých za
oponou, tak ich plány budú vykoľajené.

A čo my?

Ak nám oznámia krach bánk a odchod Japonska v júni, tak v júli sa problémy prejavia v plnej sile a
koncom augusta populácia vezme hocičo, čo funguje ako platobný systém a s týmto ráta aj bankárska
mafia, preto na to chce použiť zavedenie CBDC. Či sa poukáže na nich ako hlavných páchateľov zla
do konca augusta je otázka, ktorú ešte nedokážem zodpovedať, ale viem, že kvôli tomu nielen štát,
ale aj ekonomiku budeme musieť prebudovať.
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